

Bestyrelsesmøde d. 6 juni 2017

Til stede: Malene, Julie, Liselotte, Kirsten, Sine og Katrine

1. Godkendelse af dagsorden

2. Økonomi - dagsdato ifht. budget (Kirsten)

3. Legepladserne (Sine)

- **Svævebanen**

Konstruktionen efter reparation er ikke godkendt til brug. Ny stolpe kommer så svævebanen igen er klar.

- **Legepladsen ved LSV inkl. diverse tilbud**

Legetårnet skal rives ned pga. råd. Gyngestativ med fugleredegynge kommer op hurtigst muligt. Jordvold til bl.a. rutsjebane påbegyndes - forventes at tage lang tid at etablere.

- **Vippedyr fra Kompan - tilbud plus evt. flytning**

Tilbud på flytning og etablering indhentes ved Stig.

- **Bord/bænkesæt**

Spørgsmål om maling af alle borde. Tidligere frarådet at male dem. De vil i fremtiden blive algebehandlet hvert år. De 6 sæt fordeles på legepladserne.

4. Gartner - de grønne områder (Charlotte)

- a. Der er blevet kantet på græsstykker ved stierne. Fliserne vil derudover blive behandlet for ukrudt og fejtet i løbet af året.

5. Pladsen (Charlotte og Sine)

- **Bom**

Er blevet fjernet. Foreløbig ingen ny bom.

- **Container**

Status er at det fungerer

- **Området med trailer og campingvogne**

Området vil i løbet af juni/juli blive klippet ned. Ejerne vil blive informeret om flytning af deres vogne inden.

6. Nyt ang. fibernet (Katrine, Henrik og Sine)

Tilbud indhentet fra Kviknet og Energi Fyn, med projektbeskrivelser.

Kviknet har valg at trække deres tilbud på fibernet i Ørbækhave, da de har konkluderet, at der ikke findes profit i at indlægge fiber for dem, selv ved brugerbetaling af installationen.

Energi Fyn er stadig en mulighed.

Grundejerforeningens bestyrelse inviterer antenneforeningens bestyrelse til møde ang. muligheder for fibernet via Yousee.

7. Status fra advokat ang. fordelingsnøgler (Sine)

Den samme som sidst...

8. Feedback Loppemarked d. 28 maj (Liselotte)

- 13 boder, fint med antal besøgende udefra.
- Forslag til næste år; rykke tidspunktet til senere på dagen og slutte af med socialt arrangement. Børneloppemarkedsområde.

9. Opdatering fra børnegruppen – sommerevent (Julie)

Planlægning i gang.

Ønske om køb af partytelt i stedet for at leje et, da det er samme pris. Dette forslag henvises til næste års generalforsamling. I år lejes telt.

Der er ansøgt om lov ved kommunen til at holde sommereventen på fodboldbanen forenden af Giersingvænget.

10. Nabohjælp (Sine)

Der uddeles et brev og materiale til dem der ikke har Nabohjælp klistermærke på deres postkasse eller hoveddør inden sommerferien.

11. Eventuelt

Profil på facebook – bestyrelsen opretter en profil til fremtidig kommunikation.

Næste møde i august.